
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2012.
augusztus hó 9-én (csütörtökön) 14,00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Nagy Sándor képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Kelemen Balázs képviselő
Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Szigetiné Almási Szilvia, a Nagyközségi Könyvtár vezetője
Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője
Nagy Istvánné, vezető óvónő
Futakiné Debreczeni Ilona, felelős szerkesztő

Simon István Tamás polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti
ív alapján megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes.
Az előzetesen kiküldött napirendi javaslatot a következőképpen szeretném
kiegészíteni, és javaslom napirendi pontként felvenni: 9. napirendi pontként az
Erzsébet utalványra vonatkozó Elfogadóhelyi Szerződésben döntés, 10.
napirendi pontként a Mesekert Óvoda beszámolója a 2011/2012 nevelési
évben végzett nevelő-oktatómunkáról, 11. napirendi pontként az
önkormányzati mobiltelefon előfizetésének bővítése.

A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt ülésének
napirendjére a következő javaslatot tette:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) Ivóvízminőség-javító program.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

3.) Doboz-Szanazugi köteles komp felújítására benyújtandó pályázat.

Előadó: Simon István Tamás polgármester
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4.) A „Doboz Nagyközség csatornázásának és szennyvíztisztításának kiépítése”
című KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065 számú projekt jogi szakértőjével kötött
megbízási szerződés módosítása.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

5.) Békés Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívásának megtárgyalása.

Előadó: Hrabovszkiné Dandé Szidónia

6.) A Közmunkaprogram keretében végzett munkákat bemutató film
készítésére vonatkozó megbízás.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

7.) Doboz Nagyközség Önkormányzatának 2012. II. félévi munkatervének
elfogadása.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

8.) Az 56/2012.(V.03.) Képviselő-testületi határozat módosítása.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

9.) Erzsébet utalványra vonatkozó Elfogadóhelyi Szerződésben döntés.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

10.) Mesekert Óvoda beszámolója a 2011/2012 nevelési évben végzett
nevelő-oktatómunkáról.

Előadó: Nagy Istvánné, vezető óvónő

11.) Az önkormányzati mobiltelefon előfizetésének bővítése

Előadó: Simon István Tamás polgármester

12.) Bejelentések.

13.) Kérdések, interpellációk.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi
javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya Jelentés a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról.
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A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
Írásos jelentés mellékelve.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

110/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló, a határozat
mellékletét képező jelentést elfogadja.

Az II. napirendi pont tárgyalása:

Az II. napirendi pont tárgya: Ivóvízminőség-javító program.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos előterjesztés mellékelve.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

111/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a Dél-Alföldi Ivóvízminőség-javító részes
önkormányzatok között az aradi vízátvezetésre épülő
egészséges ivóvíz ellátás megvalósítására kötött a határozat
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mellékletét képező Együttműködési megállapodást Módosító
Okiratot.

Egyben felhatalmazza a polgármestert, hogy a mellékelt
Szavazólapon szereplő határozati javaslatra igennel
szavazzon.

Felelős: Simon István Tamás polgármester
Határidő: azonnal

A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: Doboz-Szanazugi köteles komp felújítására
benyújtandó pályázat.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:. Úgy gondolom, hogy Szanazug
történetében az egyik legfontosabb, ha nem a legfontosabb esemény az elmúlt
10-15 évben. Próbálkozás volt már arra vonatkozóan, hogy a település
szerkezeti problémákat megoldjuk, amik a kezdetektől fogva problémát
jelentenek. A szűk, keskeny utcákban a parkolás nem biztosított az
üdülőtulajdonosoknak sem, de legfőbbképpen az odalátogató
fürdővendégeknek. Korábban erre a problémára megoldásként az a döntés
született, hogy a viszonylag széles Virág utcában parkolót létesített az előző
vezetés 2005-ben. Ez egy „hamvában holt” gondolat volt, mert olyan messze
van a szabadstrandtól, hogy nem itt állnak meg parkolni, ezért jött az az ötlet
– amennyiben a Vízügy hozzájárul - próbáljuk meg a jóval korábbi rendszert
valamilyen módon használhatóvá tenni. Több ütemben komp felújítás
keretében pályázott arra az önkormányzat, hogy oda szilárd burkolatú út
vezessen, ami a Vízügynek az egyik feltétele volt. Ennek megfelelően
pályáztunk a kiviteli tervek elkészítésére, a parkolót illetően. Most pedig
pályázatot kívánunk benyújtani a parkoló elkészítésére is. Én azt gondolom,
hogy ezzel nyilván nem egy csapásra, de valamelyest enyhítünk azon az
áldatlan helyzeten, ami a forró nyári napokon jellemző Szanazugban.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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112/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
dönt arról, hogy pályázatot nyújt be a Nemzeti Fejlesztési
Minisztérium által 2012. évben kiírandó „közforgalmú,
közútpótló folyami révek, kompok és az ahhoz szükséges
parti létesítmények, kiszolgáló utak fenntartási, felújítási,
valamint új eszköz beszerzési támogatása
igénybevételének részletes szabályairól” szóló rendelet
alapján a Doboz-Szanazugi köteles komp felújításának
céljából.

A beruházás teljes költsége: bruttó 5.659.591,- Ft (100%)
Igényelt támogatás: bruttó 4.527.673,- Ft  (80%)
Önrész: bruttó 1.131.918,- Ft  (20%)

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
dönt arról, hogy a Testület a szükséges önerő összegét,
1.131.918,- Ft-ot (egymillió százharmincegyezer
kilencszáztizennyolc forintot) a 2012. évi költségvetésben
biztosítja.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV. napirendi pont tárgya: A „Doboz Nagyközség csatornázásának és
szennyvíztisztításának kiépítése” című KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065 számú
projekt jogi szakértőjével kötött megbízási szerződés módosítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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113/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a határozat mellékletét képező „Doboz
Nagyközség csatornázásának és szennyvíztisztításának
kiépítése” című KEOP-1.2.0/B/10-2010-0065 számú projekt
szerződésszerű kivitelezésével összefüggő jogi szakértői
feladatok ellátására Dr. Uzonyi Ügyvédi Irodával (székhely:
4025 Debrecen, Bajcsy-Zs. u. 8. I/15., képviselő: Dr. Uzonyi
Yvette) kötött módosított megbízási szerződést, és megbízza a
polgármestert, hogy a megbízási szerződés módosítását írja
alá.

Határidő: 2012. augusztus 31.
Felelős: Simon István Tamás polgármestr

A V. napirendi pont tárgyalása:

A V. napirendi pont tárgya: Békés Megyei Kormányhivatal törvényességi
felhívásának megtárgyalása.

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az előterjesztés mellékelve.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: A Kormányhivatal a civil szervezetek
támogatásáról szóló helyi rendelet alapján a szociális bizottság által kiutalt
támogatásokkal kapcsolatban élt törvényességi felhívással. A Képviselő-
testület átruházott hatáskörben teljesítette ezt a feladatot, viszont át nem
ruházható hatáskör az alapítványi források átvétele és átadása, ezért az
alapítványoknak nyújtandó támogatásokat a Képviselő-testületnek kell
megállapítani. A 4 alapítványból 3 támogatható. A negyedik alapítványnál nem
volt kifizetés, ezért a visszafizetés miatt sem kell intézkedni a Képviselő-
testületnek.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek
Bizottságának elnöke: a bizottságunk megtárgyalta a törvényességi
felhívást és elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény más javaslat nem volt.
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

114/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

a) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete a Dobozi Iskoláért Alapítványnak 85.000,-
Ft, a Dobozi Óvodáért Alapítványnak 100.000,- Ft, és
a Dobozi Népdalkörnek 100.000,- Ft támogatást
állapít meg a határozat mellékletét képező pályázati
adatlapok alapján. A Szociális és Gyermek Ügyek
Bizottsága 22/2012. (III.21.) számú határozata
alapján a Dobozi Óvodáért Alapítványnak és a Dobozi
Népdalkörnek a támogatás kitalása megtörtént. A
Képviselő-testület a határozat mellékletét képező
okiratok, dokumentumok alapján megállapította, hogy
nem áll fenn a közpénzekből nyújtott támogatások
átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény (a
továbbiakban: törvény) 6. §-ában szabályozott
összeférhetetlenség. A Képviselő-testület felkéri a
polgármestert, hogy ennek megfelelően korábban a
Bizottsággal kötött támogatási szerződést módosítsa
és írja alá azokat, valamint tegye meg a további
szükséges intézkedéseket. Az EKSD Alapítvánnyal
kötött támogatási szerződés a törvény 15.§-a alapján
semmis, de a támogatás kiutalása nem történt meg,
ezért további intézkedésre nincs szükség, annak
visszafizetését nem rendeli el a Képviselő-testület.

Felelős: Simon István Tamás polgármester
Határidő: 2012. augusztus 31.

b) A Képviselő-testület továbbá felkéri a polgármestert,
hogy a törvényességi felhívás alapján a civil
szervezeteknek nyújtott támogatások rendjéről szóló
2/2009. (II.13.) önkormányzati rendelet módosítása
tervezetének elkészítéséről a jegyző útján
gondoskodjon.

Felelős: Simon István Tamás polgármester
Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Határidő: 2012. szeptember 30.
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A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI. napirendi pont tárgya: A Közmunkaprogram keretében végzett
munkákat bemutató film készítésére vonatkozó megbízás.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A Polgármesteri Hivatal nagy energiát
fektet a közmunkaprogrammal kapcsolatos feladatokra. Az állam pedig, a
kormányzat 100%-osan támogatja a közmunkaprogramot, emiatt nagyon
fontos, hogy a lehető legszélesebb körben, többféle médiát kihasználva-
ismertessük ezeknek a programoknak az eredményét. A közmunka megítélése
vegyesnek mondható. Rosszabb a megítélése, mint amilyen valójában, ezért
ezeket az eredményeket nekünk propagálnunk kell. Ennek érdekében
javaslom ezt a megbízást, és kérem a tisztelt Képviselő-testületet a határozati
javaslat elfogadására.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

115/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
megbízza ifj Kárnyáczki Ferenc Doboz, Ságvári u. 2. szám
alatti lakost, hogy minimum 10 percben készítsen bemutató
filmet a közfoglalkoztatás keretében megvalósuló
mezőgazdasági munkáról. A Képviselő-testület megbízza a
polgármestert, hogy az erre vonatkozó megbízási szerződést
készítse el, és írja alá. A megbízási díj összegét a Képviselő-
testület bruttó 30.000,- forintban határozza meg. A megbízási
díj fedezetét a Képviselő-testület az önkormányzat 2012. évi
költségvetésében biztosítja a külső személyi juttatások
előirányzatán belül.

Határidő: 2012. augusztus 31.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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Az VII. napirendi pont tárgyalása:

A VII. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzatának 2012.
II. félévi munkatervének elfogadása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az munkaterv mellékelve.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

116/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy
dönt, hogy elfogadja a Doboz Nagyközség Önkormányzatának
2012. II. félévi munkatervét, mely a határozat mellékletét
képezi.

Az VIII. napirendi pont tárgyalása:

A VIII. napirendi pont tárgya: Az 56/2012.(V.03.) Képviselő-testületi
határozat módosítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

117/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az
56/2012. (V.3.) számú képviselő-testületi határozatot
kiegészíti az alábbi szövegrésszel:
„Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a
3.880.295,- Ft összegű rekonstrukciós pótmunka fedezetét a
2012. évi költségvetésében biztosítja a Békés Megyei
Vízművektől korábban kapott többlet bérleti díj terhére.”

Az IX. napirendi pont tárgyalása:

A IX. napirendi pont tárgya: Erzsébet utalványra vonatkozó
Elfogadóhelyi Szerződésben döntés.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Mindannyian ismerjük azt a törekvést
ami most már kézzelfoghatóvá válik. A kormányzat által nyújtott segélyek
támogatásának egy részét Erzsébet utalványban szeretné nyújtani. Ahhoz,
hogy ennek a felhasználása minél szélesebb körű legyen, kérték azt, hogy
önkormányzati konyhák is elfogadóhellyé váljanak. Az Erzsébet utalvány
beváltási jutaléka 2%+áfa, ami szintén megemlítendő.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

118/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a határozat mellékletét képező Erzsébet utalványra
vonatkozó Elfogadóhelyi Szerződést, melyben a beváltási
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jutalék mértéke 2,0%+ÁFA. A Képviselő-testület felhatalmazza
a polgármestert, hogy írja alá az Elfogadóhelyi Szerződést.

Határidő: 2012. augusztus 31.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Az X. napirendi pont tárgyalása:

A X. napirendi pont tárgya: Mesekert Óvoda beszámolója a 2011/2012
nevelési évben végzett nevelő-oktatómunkáról.

A napirendi pont előadója: Nagy Istvánné, vezető óvónő

Az előterjesztés mellékelve.

Nagy Istvánné, vezető óvónő: Kiegészíteni nem kívánom a beszámolót.
Ezúton szeretném megköszönni mindenkinek a bizalmat és további jó munkát
kívánok mindenkinek.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek
Bizottságának elnöke: bizottságunk továbbtárgyalásra javasolta a
beszámolót.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk a beszámolót megtárgyalta és továbbtárgyalásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Szeretném megköszönni az óvoda
valamennyi dolgozójának áldozatos munkáját. Egyre nehezebb feltételek
mellett egyre nagyobb munkát vár el tőlük a munkakör, hivatás amit ők
választottak. Szeretném megkérni a megbízott intézményvezető asszonyt,
hogy ezt szíveskedjen tolmácsolni. A leköszönő intézményvezető asszonynak
szeretnénk megköszöni az 5 éves munkát és minden érőfeszítését, amit az
Óvodáért tett.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

119/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy
dönt, hogy elfogadja a Mesekert Óvoda beszámolóját a
2011/2012 nevelési évben végzett nevelő-oktatómunkáról.
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Az XI. napirendi pont tárgyalása:

A XI. napirendi pont tárgya: Az önkormányzati mobiltelefon előfizetésének
bővítése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Az óvoda két telephellyel működik,
ezért kérésre javaslok biztosítani még egy SIM kártyát. A Cigány Nemzetiségi
Önkormányzaton belül lezajlott változások miatt ők is szeretnének egy SIM
kártyát igényelni.

Hidvégi Julianna, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke:
a bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta a
Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

120/2012.(VIII.09.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy
dönt, hogy a korábban megkötött „Telenor Üzleti Keret 62500”
tarifa csomag előfizetési keretszerződésből igénybe vehető
további két előfizetést biztosít az óvodavezető helyettesnek és
a Dobozi Cigány Nemzetiségi Önkormányzatnak. Az
előfizetések bármely belföldi hálózatba napszaktól függetlenül
18,75 Ft-os percdíjjal, illetve az önkormányzat előfizetései
közötti 0 Ft-os percdíjjal lesznek érvényesek. Az első, az
óvodavezető helyettesnek juttatott előfizetéssel bruttó 2.000,-
Ft-os lebeszélhetőséget biztosít az önkormányzat, de az ezen
felül keletkezett számlaösszeget kiszámlázza az előfizetés
használójának. A második, a Cigány Nemzetiségi
Önkormányzatnak juttatott, előfizetéssel nem biztosít
lebeszélhetőséget az önkormányzat, a teljes számlaösszeget
kiszámlázza az előfizetés használójának.

Határidő: 2012. szeptember 01.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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XII. Bejelenetések.

Hidvégi Julianna képviselő: Szeretném bejelenteni, hogy megérkezett egy
támogató levél 2.540.796,- Ft-ot nyertünk a TÁMOP 3.2.13.-as pályázaton.
Köszönöm szépen az Önkormányzatnak az elvi és gyakorlati támogatását.
Egyik szemünk sír a másik nevet hiszen tudjuk, hogy ez egy olyan támogatás
ami nagyban fogja segíteni a dobozi gyerekek szabadidős tevékenységének
olyan eltöltését, ami lehetőségeinkhez mérten a lehető leghasznosabb lesz.

Simon István Tamás polgármester: Gratulálunk, mert így olyan
lehetőséget teremtünk a gyerekeknek, melyet az Önkormányzat saját
forrásból nem tehetne meg. Fontosnak tartom megemlíteni azt is, ezzel arra is
lehetőséget ad ez a pályázat, hogy a szakemberek a saját szakmájukon
keresztül kapjanak némi anyagi juttatást a munkáért.
A másik bejelentésem az augusztus 19-én, 20-án Szent István napokat rendez
az Önkormányzat. Ennek keretében történik augusztus 20-án 11 órakor-
ünnepélyes keretek között-a Doboz Nagyközségért Emlékérem átadás, melyre
mindenkit szeretettel várunk.

XIII. Kérdés, interpelláció nem volt.

Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a rendkívüli nyílt ülést 14,45 órakor bezárta.

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester


